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O.Érkcz
országgyűlési képviselő

Írásbeli választ igénylő kérdés

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök űr!

Az Országgyűlésrő l szóló törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést
kívánok feltenni Dr. Fazekas Sándor Vidékfejlesztési Miniszter Úrhoz:

„A European Alien Species Information Network-ről . . .”

címmel.

Tisztelt Miniszter Ur !

Az elmúlt id őszakban arról értesülhettünk, hogy uniós adatgy űjtés indult az idegenhonos fajok
jelentette fenyegetés elleni küzdelemhez.
Janez Potocnik környezetvédelmi biztos így fogalmazott : „Az idegenhonos özönfajok egyre
nagyobb problémát jelentenek természeti er őforrásaink, az emberi egészség és a gazdaság
szempontjából . E fenyegetést a nem őshonos fajok okozzák, amelyek száma az egyre inkább
kölcsönös függésben lévő világunkban rohamosan nő . Az EASIN-hálózat(European Alien Species
Information Network) segíteni fog az európai polgároknak abban, hogy jobb tájékoztatásho z
jussanak arról, hol találhatók a nem őshonos fajok, és mennyire elterjedtek – mindez pedig elő fogja
segíteni a jobb szakpolitikai döntéshozatalt is ebben a bonyolult kérdésben .”

Ennek kapcsán kérdezem Miniszter Urat:

- Mi a véleménye a környezetvédelmi biztos által bejelentett EASIN-hálózatról ?
Ön szerint ez miként fog hatni a hazánkban első számú idegenhonos özönfaj, a parlagfű
elleni küzdelemre?

Megtisztelő válaszát megköszönöm !

Budapest, 2012. szeptember 24.

Dr. Oláh Lajos
országgyűlési képviselő
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